



HEAD

PRIVATUNTERRICHT SKI

Du möchtest Skifahren lernen, deine Carvingtechnik verbessern, deinen Fahrstil auf den neusten Stand bringen oder bei idealen Verhältnissen im Pulverschnee fahren? Der Privatunterricht wird, im Gegensatz zum Gruppenunterricht, ganz nach deinen Wünschen gestaltet. Das Programm passt sich deinen individuellen Möglichkeiten an. Du entscheidest, ob du lieber alleine, mit Freunden oder mit deiner Familie Lektionen buchst.

Preise:

1 Person 90.00 CHF/Std | Jede weitere Person zusätzlich 25.00 CHF/Std
Tagespauschale 450.00 | Max. 8 Personen | Alle Preise in CHF & inkl. MWST

Allgemeine Bestimmungen:

- Versicherung ist Sache der Teilnehmer
- Preise ohne Skiticket
- Kinder unter 6 Jahren in Begleitung der Eltern (Erwachsene Person)
- Unterrichtsort ist Raten, Hochstuckli, Neusell. Für alle anderen Skiorte gilt eine Wegpauschale ab Oberägeri (CHF 1.00/km)

Marco Woecke | Ski-Instruktor/Trainer | Head Skilehrer-Team

Woeckes Bike & Sports | Küfergasse 7a | 6315 Oberägeri | 079 341 99 58 | mail@woeckes.ch



HEAD

WOECKES
BIKE AND SPORTS

PRIVATE SKI LESSONS

Would you like to learn how to ski, improve your carving technique, update your style to the latest level or learn how to ski in powder snow? Private lessons will be tailored according to your needs. The programme can be adapted to meet your individual needs. You decide whether you prefer to have your lessons alone, with friends or with your family.

Prices:

Single lesson chf. 90/hour (each additional person chf. 25.00/hour)

Daily flat rate chf. 450.00 (max. 8 persons)

All prices in CHF and incl. VAT

Terms and Conditions:

- Each participant should take care of their own insurance
- Lift pass to be bought separately
- Children under 6 require supervision by the parent (or any other grown up)
- Place of instruction is Raten, Hochstuckli or Neusell. Any other ski resort is possible – travel expenses are 1.00 CHF/KM (departure point is always Oberägeri).

Marco Woecke | Ski-Instructor/Trainer | Head Ski-Instructor-Team

Woeckes Bike & Sports | Küfergasse 7a | 6315 Oberägeri | 079 341 99 58 | mail@woeckes.ch